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گـــزارش
در پاسخ به سیاست روز مطرح شد 

چرایی ازدیاد پرونده در دستگاه قضا از زبان سخنگو
محسنی اژه ای:

آیا سایر کشورها حاکمیت خود را در 
قبال فضای مجازی مخدوش می کنند؟

رئیس قوه قضائیه گفت: سلسله محدوديت هايی در 
قبال فضای مجازی و برخی ســکوهای اين فضا به 
واســطه وقايع پايیز 1401 و يا تصمیمات كارگروه 
تعیین مصاديق محتوای مجرمانه و در موارد نادری 
نیز بواســطه آرای قضايی، ايجاد شــده است و در 

خصوص اين محدوديت ها، سه نظر وجود دارد.
به گزارش مركز رســانه قوه قضائیه، حجت الاسلام 
محسنی اژه ای در ادامه نشست های تخصصی خود 
در قالب رســیدگی ويژه به امور قضايی و حقوقی 
اســتان تهران و اقشار مختلف ساكن اين استان، با 

اساتید و نخبگان علمی تهرانی ديدار كرد.
رئیس قوه قضائیــه در جريان اين ديدار خطاب به 
نخبگان گفت: گاهی شــما نخبــگان، ايده تحولی 
را در ذهــن داريــد و آن را با يــك مدير در میان 
می گذاريد اما اعِمال آن ايــده تحقق نمی يابد؛ در 
اينگونه موارد، ممکن است، مدير مربوطه اصلًا ايده 
تحولی شــما را متوجه نشود و يا استطاعت اعِمال 
آن را نداشته باشد؛ در اينجا شما نخبگان بايد ارائه 
راهکار كنیــد تا هم فضای ذهنی آن مدير، مهیای 
ايده های تان شود و هم در صورت وجود موانع، آن 

موانع مرتفع شوند.
محســنی اژه ای تصريــح كرد: مــا در موضوعات 
حاكمیتی، بعضاً با مقوله هايی مواجه می شــويم كه 
دوسويه و يا چند سويه هستند و ايضاً مراعات همه 
جوانب آنها ضروری اســت؛ فی المثل، حفظ حريم 
خصوصی افــراد جامعه امری واجب اســت؛ از آن 
سو، كشــف توطئه ها، نفوذها، جرائم سازمان يافته 
امنیتی و غیرامنیتی نیز ضروری اســت؛ در اينجا، 
گاه لازم می شود كه دستگاه اطلاعاتی و امنیتی با 
مجوز قضايی به حوزه هايی ورود كند كه در حالت 
عادی، وارد آنها نمی شــود؛ فلذا شما بعنوان جامعه 
نخبگانی كشــور ارائه طريق و راهکار كنید كه در 
اينگونه موارد، تدابیر و تمهیداتی اتخاذ شود تا هم 
توطئه ها و جرائم كشــف و خنثی شــوند و هم به 
حريم خصوصی افراد ورود نشود و اگر ورود شد در 

حد ضرورت باشد و از افشاء آنها جلوگیری گردد.
رئیس قوه قضائیه بیان داشــت: ضــرورت تلفیق 
تجربــه بــا نخبگی و جوانــی در نظــام مديريتی 
كشــور، يك اصل غیرقابل انکار است؛ ما با امور و 
پديده های مســتحدثه ای نظیــر هوش مصنوعی و 
اشَــکال جديدی از فناوری های نوين و قس علیهذا 
مواجه هستیم كه اتخاذ تدابیر و تمهیدات در قبال 
آنها، نیازمند نخبگی و جوانی است؛ از سويی ديگر 
نمی توان از تجارب مديران غفلت كرد و اين تجارب 
گرانبها را به كنار نهاد فلذا شــما جامعه نخبگانی 
كشــور می توانید در اين حوزه نیــز ارائه طريق و 
راهکار كنید، تــا تجارب مديران قديمی با نخبگی 

جوانان آمیخته و ممزوج شود.
محســنی اژه ای تصريح كرد: شناســايی، جذب و 
نگهداری نخبگان، سلسله اصول و قواعدی مهم در 
حوزه نخبه پروری اســت؛ ما در دستگاه قضايی با 
تدابیر و تمهیداتی كه اتخاذ كرده ايم ، به هر ســه 

حوزه ی مزبور التفات داشته ايم.
رئیس قوه قضائیه گفت: صیانت از فرد فرد اعضای 
جامعه بويژه نخبگان نیز يك اصل اساســی است؛ 
برخی مناصــب و موقعیت ها به ســبب اقتضائاتی 
كه دارنــد، بیشــتر در كمین دام های شــیاطین 
و وسوســه ها و لغزش ها هســتند؛ افــراد نخبه ای 
بودنــد كه چهــره شــدند و در حوزه های مختلف 
انجام وظیفه كردند اما بعدها با مشــکلاتی مواجه 
شدند؛ فلذا اتخاذ رويکردهای صیانتی نیز در قبال 
نخبگان، امری بســیار مهم و حیاتی است. در اين 
حوزه نیز، برخی مديران ما دغدغه مند هســتند و 
به كارآيی نیروی نخبه ی جذب شــده ايمان دارند 
اما نســبت به عملکرد آنها در كوران كار، اطمینان 
لازم را ندارنــد؛ در اينجا شــما جامعه نخبگانی به 

اعتمادزايی مبادرت ورزيد.
محســنی اژه ای تصريح كرد: مــا در قوه قضائیه به 
جذب نخبــگان اهتمام داريم؛ خــودِ من درصدد 
جذب بانوانی نخبه و متدين و انقلابی هســتم كه 
نســبت به سلسله موضوعات متنوع مرتبط با زنان، 
اشراف و وقوف كامل داشــته باشند؛ همچنین در 
حوزه هايی نظیــر فضای مجازی نیز درصدد جذب 

مشاوران نخبه و انقلابی هستیم.
رئیس قوه قضائیه در ادامه با اشاره به مقولات مرتبط 
با فضای مجازی گفت: سلســله محدوديت هايی در 
قبال فضای مجازی و برخی ســکوهای اين فضا به 
واســطه وقايع پايیز 1401 و يا تصمیمات كارگروه 
تعیین مصاديق محتوای مجرمانه و در موارد نادری 
نیز بواســطه آرای قضايی، ايجاد شــده اســت؛ در 
خصوص اين محدوديت ها، سه نظر وجود دارد؛ يك 
نظر، ناظر بر آن اســت كه اين محدوديت ها به طور 
كامل رفع شــوند؛ در اين زمینه بايد اين ســؤال را 
مطرح كرد كه آيا ســاير كشورها حاكمیت خود را 
در قبال فضای مجازی، مخدوش می كنند؟ اما نظر 
ديگر، بر اين قائل اســت كه محدوديت ها، بیشــتر 
شــود و صرفا بر بســتر و ظرفیت شبکه های بومی 
حركــت كنیــم؛ و نهايتاً نظر ســوم، ناظر بر روش 
بینابینی اســت و قائل به اين اســت كه آن دسته 
از ســکوهايی كه حائز منافع بیشــتر و مضار كمتر 
است، رفع محدوديت شــوند و همزمان، سکوهای 
داخلی ارتقاء و توســعه يابند و زيرساخت های اين 

حوزه تکمیل شوند.

خبــــر

سخنگوی قوه  سياستروز-هدیدهقانبذرافشان
قضائیه گفت: علــت زياد بودن پرونده هــا در قوه قضايیه 
بخشی از آن دررابطه  با ناآگاهی مردم و عدم مراجعه مردم 

به افراد صاحب نظر است.
-اصغر جهانگیر در نشســت خبری با خبرنگاران در پاسخ 
به پرســش سیاســت روز درباره راهکارهــای كاهش آمار 
پرونده ها در دســتگاه قضايی كشــور گفت؛ قــوه قضائیه 
موظف اســت تمامی دعاوی را رســیدگی كند كه اين امر 
نشان دهنده اعتماد عمومی است. از اين منظر نگاه مثبتی 

وجود دارد و كسی به دنبال انتقام خصوصی نیست.
وی افزود: ما نه  تنها با خلأ قانونی مواجه نیســتیم بلکه در 
جامعه ای زندگی می كنیم كه با تورم قوانین روبرو هستیم. 
بیش از 13 هزار قانون در ايران تصويب شــده كه بسیاری 
از اين قوانین منقضی شــده، لذا می طلبد اين تورم قانون 
پیگیری شــود و از آن كاسته شود. خوشــبختانه از سال 
گذشــته اين موضوع در مجلس شورای اسلامی فعال شده 
اســت. او با اشــاره به اينکه علت زياد بــودن پرونده ها در 
قوه قضايیه بخشــی از آن دررابطه  با ناآگاهی مردم و عدم 

مراجعه مردم به افراد صاحب نظر اســت؛ بیان داشت: آمار 
ورودی پرونده ها به دستگاه قضائی، بسیاری از پرونده ها از 
موضوعات ســاده و پیش  پا افتاده است. سالانه صدها هزار 
پرونده داريم كه منشــأ آن نزاع های ساده است. ما بايد ياد 
بگیريم صحبت كنیم و به ســرعت وارد دوا و نزاع نشــويم. 
فرهنگ گفتگو و گذشت را بايد تمرين كنیم، يادبگیريم و 
ياد بدهیم. او در ادامه با اشــاره به سه سارق مسلح گفت؛ 
برای ســه سارق مسلح كه در تهران سرقت مسلحانه كرده 
بودند و با ضرب و شتم و حبس كردن مردم در خانه هايشان 
مرتکب جنايت شــده بودند، بلافاصله پرونده تشکیل شد 
و بعد از بازداشــت و انجام روند قانونی، كیفرخواســت به 
دادســرا ارسال شد. در ادامه از 30 مهرماه پرونده با حضور 
متهمان و خانواده شــکات مورد رسیدگی قرار گرفت و در 
نهايت اقاريری كه متهمان كردند، نشان داد در استان های 

تهران و البرز و خراسان رضوی جنايت كرده بودند.
سخنگوی قوه قضايیه گفت: رأی بدوی پرونده توسط شعبه 
15 دادگاه انقلاب اســلامی صادر شــده و هر سه متهم به 
اعدام محکوم شــدند. همچنین بابت جراحاتی كه به مردم 

حین سرقت وارد كرده بودند درصدهای مختلف ديه صادر 
شده است. محکومان طبق قانون پس از ابلاغ رأی 20 روز 

فرصت فرجام خواهی دارند.
ســخنگوی قوه قضائیه درباره علت فوت شار مهد گفت: از 
ابتــدا و در اطلاعیه مركز رســانه قوه قضائیه خلاف واقعی 
اعلام نشــد. از ابتدا جزئیات فوت او توسط مراجع قانونی 
)وزارت امور خارجه( به دولت آلمان رســیده بود كه اعلام 
كرده بوديم او به مرگ طبیعی از دنیا رفته اســت. اقدامات 
بعدی كه دولت آلمان انجام داد عمدتاً فرافکنی و غیرقابل 
 قبول و منطقی نبوده و اين امور صرفاً يك بحث  رســانه ای 

و فرافکنی است . 
سخنگوی قوه قضايیه در باره اظهارات اخیر عباس پالیزدار 
گفت؛ در مورد اين فرد با توجه به شکايت شخص حقیقی، 
پرونده ای در شــعبه بازپرسی تهران تشکیل شده است كه 
پرونده ارجاع شــده و در مرحله رسیدگی مقدماتی است و 

نتیجه آن به موقع اعلام می شود.
جهانگیر در پاسخ به پرسشی درباره آخرين وضعیت پرونده 
كلاهبرداری در صندوق قرض الحسنه جعفری در شهرستان 

پیشوا، اظهار كرد؛ متهم اين پرونده از سال های قبل )از 40 
ســال قبل(، با راه اندازی يك فروشــگاه لوازم خانگی در 
شهرســتان پیشــوا اقدام به جمع آوری اموال و وجوهات 
مردم با پرداخت ســود 36 درصد به آنها با همکاری برخی 
بانك ها كرد. بعد از اينکه نتوانست و يا نخواست اين روش 
را ادامه دهد منجر به شــکايت مالباختگان شد كه تاكنون 
هزار و 800 نفر از شکات، شکايت های خود را ثبت كردند. 
ســخنگوی قوه قضايیه در پاسخ به ســوالی درباره آخرين 
وضعیت پرونده باشگاه مس رفسنجان گفت؛پرونده به دادگاه 
شــعبه دو كیفری دو در رفسنجان ارجاع شده است و طبق 
آخرين پیگیری ها اعلام كردند كه ظرف يك يا دو ماه آينده 

رسیدگی ها به پايان خواهد رسید و حکم صادر می شود.
جهانگیر در پاســخ به ســوالی دربــاره ابطــال انتخابات 
كانون وكلای دادگســتری مركز گفت: در خصوص لغو به 
اصطلاح انتخابات كانون بايد توجه داشت كه برابر مقررات 
بايــد مرحله تايید بــه اصطلاح دادگاه عالی می رســید و 
بررسی هايی كه صورت گرفت به دلیل اشکالات قانونی اين 

انتخابات ابطال شده است.

ون   استانی که از در
مصادره شده است!

شــايد بهتر باشــد قبل از مطالعه اين نقد پرسوز و گداز، 
فاتحه ای برای استان به ظاهر برخوردار اصفهان بخوانیم 
زيــرا از نظر انبوه معضلات نه تنها نیمی از دنیا بلکه همه 
جهان است و سالهاست »نشستند و گفتند و برخاستند« 
و اين شــعاری است كه طی ســه دهه گذشته دولت به 
دولت، دســت به دست شــده و تا امروز هم ادامه دارد و 
هنوز در هیچ يك از جلســات كشــوری و استانی همتی 
بدست نیامده تا اعضا آن اين كلام نخ نما شده را به جمله 
ارزشــمند» ايستادن و تلاش كردن و موفق شدن« تغییر 
دهند زيرا طی تمام اين ســالها تنها درآمدهای نجومی از 
قبــل آن بوده كه با چوب حراج زدن به اكوسیســتم های 
استانی به جیب سازمان برنامه و بودجه كشور رفته است! 
طرح موضوع را تنها برای يك اســتان به ظاهر برخوردار 
مطرح می كنیــم تا اگر در ديگر نقاط كشــورهم موردی 
مســتند پیدا شد از طريق آحاد جامعه آن، رسانه ای شود 
كه تا پیش از سه دهه قبل استان اصفهان را می توانستیم 
تا حدودی برخوردار فرض كنیــم اما از زمانیکه تحولات 
مرموز برمحور شــکوفايی اقتصادی در آن گسترش يافت 
و ابرصنايعــی چون فولاد در كنار ذوب آهن فرســوده از 
قبل بجای اســتقرار و انتقــال حداقلی طرح های تکمیلی 
اين صنايع به مکانهايی چون قلب كوير يا حاشــیه آبهای 

آزاد ؛ راه را نزديــك كردنــد و با چراغ خاموش مشــغول 
گسترش اين مجموعه های خصولتی شدند تا دهها كارگاه 
ديگر پشــت ماسك شهرك های صنعتی پراكنده در كلان 
شــهر و ديگر نقاط اســتان را تحت عنوان فولاد سازی با 
آهن قراضه های بجا مانده و دورريز در شــیخ نشین های 
حاشــیه خلیج فارس، ايجاد نمايند تــا به كمك انرژی و 
نیروی كار ارزان تبديل به تیرآهن و میلگرد شود و ضمن 
آلوده كردن محیط زيست و غارت انواع آبهای زيرسطحی 
و جاری و خاكســتری، محصول نهايی را كادوپیچ شــده، 
مجدداً راهی همان شــیخ نشــین ها كنند تا تبعات منفی 
اين اقتصاد مخرب نصیب شــش میلیون جمعیت استان 
اصفهان و بعضی همســايگان آن شود و در اين بازه زمانی 
ربع قرنی نه تنها اصفهان از پشــتوانه برخورداری میراثی 
محروم گردد بلکه مقام نخست بیماريهای قلبی جايش را 
به مصائب و ضايعات تنفســی و ريوی بدهد و بخش های 
موجود در بیمارســتان های اســتان جوابگوی اين قشــر 
دردمند جامعه نباشد و مبحث آلودگی دائمی هوا از تردد 
وســايل نقلیه و بعضاً مازوت سوزی نیروگاهها به مضاعف 

بودن اين بحران افزوده شود.
چالــش تنهــا ذوب آهن وفــولاد مباركه نیســت؛ بلکه 
پالايشــگاهها، نیروگاههــای تولیــد برق با اســتفاده از 
ســوخت های فسیلی، بحران كم آبی، فرونشست زمین، از 
ديگر معضلاتی اســت كه طی سه دهه گذشته دو چندان 
شــده، بدون اينکــه راهکارهايی برای بــرون رفت از اين 
نابودی اكوسیستمی در نهادهای قانونگذار و مجريان آنها 

در بالا دست پیش بینی و اجرايی شود! 
اگرچه در ديگر اســتانهای همجوار چون يزد، چهارمحال 
و بختیاری، كهکیلويه وبويراحمر، خوزســتان، قم، فارس 

و مركزی هم اين ســیرمنفی تحول صنعتی شــدن و به 
حاشیه رفتن كشاورزی و دامداری، طی اين برهه از زمان 
چهــار نعل در حال جهش اســت و در اين میان اســتان 
اصفهان اســت كه به عنوان كاروانسرای میان راهی بايد 
پیامــد ترددهای فراوان شــبانه روزی جاده ای و ريلی را 
هم تحمل كند كه برای نمونه در مسیر اصفهان به صنايع 
فولاد مباركــه طی اين مدت براســاس آخرين آمار ارائه 
شــده، روزانه پنج تا شش هزار خودروی سبك و هفتصد 
دستگاه اتوبوس ســرويس اياب و ذهاب كاركنان و صدها 
تريلر، كامیون و كامیونت در رفت و آمد بوده و هســت تا 
ضمن ايجاد ترافیــك و تخريب جاده ای، معضلاتی چون 
آلودگی هوا و حوادث رانندگی را نیزبه همراه داشته باشد 
در حالیکه اين صنعت پر درآمد می توانسته طی اين سالها 
حداقل جاده و خط راه آهنی ويژه بین اصفهان تا مباركه 
برای خــود ايجاد نمايد تا میزان اين ترددهای پر ترافیك 
ومخاطــره آمیز به صفر نزديکترشــود و بلاهای جانبی را 

همراه نداشته باشد. 
تا اينجــا آنچه گفته شــد مصائب ايجاد شــده پیرامون 
اكوسیســتم و محیط زيست و انســانی اين استان مظلوم 
بود كه از ســوی ديگر با تهديداتی چون نابود شدن مزارع 
غلات، حبوبات، شــالیزارهای برنج لنجــان و باغات میوه 
مواجه بوده تا بحران بی آبی حاصل از صنعتی شدن بیش 
از ظرفیت آن،كشاورزی و باغداری پايدار را كه ارزاق چند 
استان را تامین می كرد به مزارع تولید زعفران تبديل كند 
و دامداری هــای آن نیز تعطیل و يا تبديل به تولید شــتر 
مرغ و بلدرچین شــود واين روزهــا نوبت نگرانی پیرامون 
واحدهای تولید طیور باشــد تا مقام اولی كشور را در اين 
زمینه از دست بدهد و به جای صادر كننده به وارد كننده 

مرغ و تخم مرغ تبديل شود زيرا نیروهای سنتی و صنعتی 
اين حرفه، بر اثر تبلیغات گسترده جذب صنايعی پر درآمد 
اما مخرب محط زيست می شوند كه آينده خود را از طريق 

بیمه ومزايای قابل اعتنای دريافتی تضمین نمايند!
 تجربه نشــان داده كه اين اتفاق چند ســالی است برای 
دامداران اســتان بخصوص در نواحی غرب وجنوب آن هم 
افتاده همچنان كه ســیب ســمیرم مقام جهانی خود را از 
دســت می دهد و فرش دستباف اصفهان از جرگه صادرات 
سالانه يك میلیارد دلاری به انتهای جدول سقوط می كند! 
كه دراين میان دلمان را به اين خوش كرده ايم ؛ در جنوب 
كلان شهر سیتی ســنتری داريم تا اگر پول باد آورده ای 
رسید در آن خرج محصولات بی كیفیت چینی و پوشاك 
آسیای میانه كنیم و امیدوار باشیم شهرك سلامتی كه در 
شرق كلان شهر ساخته و پرداخته شده تا پذيرای توريسم 
سلامت از كشــورهای همسايه باشــد، بتواند كمبودهای 
اقتصادی اســتان را برطــرف نمايد اما اخیــراً در يکی از 
برنامه های راديو اصفهان در تاريخ 27 آبان ماه يعنی ســه 
روز پیش، بنیانگذار سیتی سنتر و شهرك سلامت همراه با 
بغض و دلخوری فراوان تلويحاً اعلام می كند، دستگاههای 
مسئول برای ايجاد هتل توريسم درمانی درشهرك سلامت 
سالهاســت ســنگ اندازی های فراوان كرده اند تا فرصت 
طلبان بیماران نا آشــنا را به حواشــی كلان شهر ببرند و 
در مکانهای دور از ظرفیت و توانايی های موجود اصفهان و 
زيرزمین های فرسوده اسکان دهند و احتمالاً ازطرقی ديگر 
به درمان آنها بپردازند كه شايد برای وجهه ايران و اصفهان 

مناسب نباشد. 
در خاتمه» من آنچه شــرط بلاغ اســت با تو میگويم/ تو 

خواه از سخنم پند گیروخواه ملال!«

بیتوجهیتاکی!؟

|              چهارشنبه|30 آبان 1403|شماره 6566|

اذان ظهر: 11:50 اذان مغرب: 17:14 اذان صبح فردا: 5:19 طلوع آفتاب فردا: 6:46

آگهي مناقصه عمومي دو مرحله اي

شركت توزيع نيروي برق استان اصفهان -  امور تداركات و انبارها

شركت توزيع برق استان اصفهان در نظر دارد خدمت مورد نياز خود به شرح ذيل را ، از طريق مناقصه عمومي دو مرحله اي به پيمانكار واجد صلاحيت واگذار نمايد  

مدت دريافت اسناد مناقصه : از روز يكشنبه مورخ 1403/09/04  تا ساعت 19:00  پنجشنبه  مورخ 1403/09/08  بصورت الكترونيكی و از طريق سامانه تدارکات الكترونيكی دولت )ستاد(
مدت تحويل پيشنهادات : از روز پنجشنبه مورخ 1403/09/08  تا ساعت 08:00 صبح روز چهارشنبه مورخ 09/21 /1403  بصورت الكترونيكی و از طريق سامانه تدارکات الكترونيكی دولت )ستاد(

محل تحويل پيشنهادات : سامانه تدارکات الكترونيكی دولت )ستاد(
تضامين مورد قبول :پيشنهاددهندگان مكلفند معادل مبلغ سپرده شرکت در مناقصه را بصورت ضمانت نامه بانكي معتبر يا فيش واريزي به حساب جاري سپهر صادرات به شماره 105042522005  ويا اوراق مشارکت 

بی نام تضمين شده بانكها و دولت با قابليت بازخريد قبل از سررسيد)موضوع قانون نحوه انتشار اوراق مشارکت(
نام شرکت توزيع برق استان اصفهان ارائه دهند . به پيشنهادات فاقد سپرده ، مخدوش و سپرده هاي کمتر از ميزان مقرر و چك شخصي ترتيب اثر داده نخواهد شد . 

ساير توضيحات : 
1- هزينه درج آگهي مناقصه در صفحات  داخلي روزنامه هاي سياست روز-نصف جهان  به عهده برنده مناقصه ميباشد.

2- داوطلبان مي توانند جهت کسب اطلاعات بيشتر با شماره تلفن 13-6273011 3 داخلي  4274 و 4275 واحد مناقصات تماس حاصل نمايند.
3- اسناد و مدارك و اطلاعات اين مناقصه  از طريق سامانه تدارکات الكترونيكی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir قابل دسترسي ميباشد وهمچنين آگهي اين مناقصه  در سايت پايگاه ملي مناقصات 

ايران به آدرس  http://iets.mporg.ir و سايت شرکت توزيع برق استان اصفهان به آدرس WWW.epedc.ir  قابل دسترسي مي باشد . 
4- به پيشنهادات فاقد مهر و امضاء و يا مبهم و مشروط و مخدوش و يا بدون سپرده معتبر و يا لاك گرفته شده با لاك غلطگير و يا پيشنهاداتي که پس از تاريخ تعيين شده واصل گردد مطلقاً ترتيب اثر داده نخواهد 

شد.
5- کليه فرايند مناقصه بصورت الكترونيكی و از طريق سامانه تدارکات الكترونيكی دولت )ستاد( انجام خواهد گرفت اما ارسال سپرده شرکت در مناقصه بصورت لاك و مهر شده قبل از برگزاری مناقصه الزامی است . 

6- آدرس : اصفهان خيابان شريعتی - شرکت توزيع برق استان اصفهان - دبيرخانه
7- لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضويت قبلی ، مراحل ثبت نام در سايت تدارکات الكترونيكی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir و دريافت گواهی امضای الكترونيكی راجهت شرکت در 

مناقصه محقق سازند.
اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضويت در سامانه : - مرکز تماس 1456

شركت توزيع برق استان اصفهان

 

مبلغ ضمانتنامه)ريال(ساعت بازگشايي پاكات مناقصهتاريخ بازگشايي پاكات مناقصهشماره مناقصهموضوع مناقصهرديف

08/001.600.000.000 صبح2782/14031403/09/21مناقصه  اجرای  پروژه  سيم به كابل شهرستان  سميرم1

08/152.281.753.000 صبح2783/14031403/09/21مناقصه  اجرای  پروژه  سيم به كابل شهرستان  فريدن2

08/303.102.922.000 صبح2784/14031403/09/21مناقصه  اجرای  پروژه  سيم به كابل شهرستان  تيران و كرون3

08/453.102.922.000 صبح2785/14031403/09/21مناقصه  اجرای  پروژه  سيم به كابل شهرستان  گلپايگان4

09/003.102.922.000 صبح2786/14031403/09/21مناقصه  اجرای  پروژه  سيم به كابل شهرستان  كاشان 51

09/153.102.922.000 صبح2787/14031403/09/21مناقصه  اجرای  پروژه  سيم به كابل شهرستان  كاشان 62

09/303.102.922.000 صبح2788/14031403/09/21مناقصه  اجرای  پروژه  سيم به كابل شهرستان  كاشان 73

09/453.102.922.000 صبح2789/14031403/09/21مناقصه  اجرای  پروژه  سيم به كابل شهرستان  آران و بيدگل8

10/003.102.922.000 صبح2790/14031403/09/21مناقصه  اجرای  پروژه  سيم به كابل شهرستان  نجف آباد 91

10/153.102.922.000 صبح2791/14031403/09/21مناقصه  اجرای  پروژه  سيم به كابل شهرستان  نجف آباد 102

10/303.102.922.000 صبح2792/14031403/09/21مناقصه  اجرای  پروژه  سيم به كابل شهرستان  نجف آباد 113

روزنامه نگار پیشکسوت
حسنروانشيد

انجمن تامین كنندگان پلاســما و داروهای پلاسمايی استان تهران به يادداشت 
»چرا فاكتور 9 پلاسمايی از بیماران دريغ می شود؟!« پاسخ داد.

متن پاسخ اين انجمن به اين شرح است؛
مدير مسئول محترم روزنامه سیاست روز 

با سلام 
احتراما،ً بازگشــت به درج خبری با كد مطلب 131313 و عنوان »چرا فاكتور 9 
پلاسمايی از بیماران دريغ می شــود؟!« در روز سه شنبه 22 آبان 1403 در آن 
رســانه، و عطف به ماده 23 از فصل ششــم )جرائم( قانون مطبوعات توضیحات 

اين شركت جهت انتشار در آن رسانه، طبق قانون مطبوعات، ارسال می شود.
ابتــدا بايد توضیــح داد در هیچ يك از مراكز اهدای پلاســما، قطرهای از خون 
اهداكنندگان جز برای آزمايشــات تخصصی گرفته نمی شود و زيبنده نیست در 
امر خداپسندانه ايی چون اهدا پلاســما از واژه خريداری خون استفاده شود چرا 
كــه در اين مراكز فقط برای جبران خدمت و تکريم اهداكنندگان هزينه ای بابت 

رفت و آمد پرداخت می شود. 
علیرغم ادعای آن رسانه در بحث عدم شفاف سازی، آقای دكتر شاه بختی، نايب 
رئیس انجمن تامین كنندگان پلاســما و داروهای پلاســمايی در برنامه كشیك 
ســلامت در مورخ 10 آبان 1403 اين موضوع را به صورت كامل، شفاف سازی 
نموده اند. موارد متعدد ديگری از اطلاع رسانی توسط انجمن در اين خصوص نیز 
در رســانه ها وجود دارد كه در صورت درخواست، به تفصیل ارايه می گردد. آقای 
دكتر ابوالقاســمی ، مدير عامل اسبق انتقال خون نیز در مصاحبه اخیر خود در 
كانال تخصصی "دوشنبه های دارويی" در مورخ24 آبان، 1403 به روشنی عنوان 
نموده اند كه بايد به اهداكنندگان پلاســما در هر بخشی احترام گذاشت، چرا كه 
آنان شــیره جانشــان را در اختیار هموطنان خود قرار می دهند و اگر مشوقی به 

آنان داده می شود نبايد به عنوان يك ضد ارزش در نظر گرفته شود." 
موضوع ديگر مطرح شــده، ادعای قبلی ارسال"پلاسمای تولیدی مراكز اهدا، در 
ســال ، 2017 به ارزش 202 میلیون دلار به خارج از كشــور است" كه پس از 
روشــنگری انجمن ذيل بیانیه مورخ 12 آبان مــاه، موضوع در مطلب مندرج در 
آن رسانه به "حجم تجاری بازار پلاســما" تغییر يافته است كه متاسفانه بازهم 
صحیح نیســت. آنچه سايت جهانی مورد بحث عنوان نموده، "حجم بازار تجاری 
فراورده های مشــتق از پلاسما است" كه در جســتجو منبعی هم برای اين عدد 
يافت نگرديد. اين انجمن مجددا توجه شــما را به آمار رســمی ارايه شده توسط 
گمرك جمهوری اســلامی ايران مبنی بر ارسال پلاسما به ارزش 37/3 میلیون 
دلار جلب می نمايد كه تمام فراورده مشــتق از آن نیز به تصديق و تايید معاونت 
غذا و داروی وزارت بهداشت، وارد كشور شده و مورد استفاده بیماران هموطنمان 

واقع گرديده است. 
لذا همانطور كــه در بیانیه انجمن به شــماره/44پ1403/مورخ 1403/08/12 
اعلام شــده بودً، مجددا تاكید می دارد كه نه تنها يك قطره از پلاســما ارسالی 
برای پالايش، به اروپا فروخته نشده است بلکه به دلیل عدم ثبت پلاسمای ايرانی 
دركشــورهای اروپايی، امــکان فروش آن در اروپا وجود نــدارد كه اين حقیقت 
توسط رياست محترم اداره خون و فرآورده های بیولوژيك سازمان غذا و دارو نیز 
با توضیحات تکمیلی جهت تنوير افکار عمومی در تاريخ 10آبان 1403 در رسانه 

ملی و برنامه كشیك سلامت تبیین شده است. 
در پاســخ به ســوال كمبود فاكتور 9 بايد توضیح داد كه كمبود مقطعی داروها 
ناشــی از فروش پلاسما به كشــورهای خارجی نبوده است. واردات فرآورده های 

مشــتق شــده از پلاسما ارســالی جهت پالايش، ســالانه تحت نظارت سازمان 
غــذا و دارو و با سیاســتگذاری و برنامه هايی كه اين ســازمان به شــركت های 
مجاز ارســال كننده پلاســما اعالم می كند ، انجام می شــود و بجز مشــکالت 
مقطعی ناشــی ازعدم تخصیص به موقع ارز و يا مشــکلات ديگــر برنامه ريزی 
واردات در شــرايط خاص كشــورمان و عدم وجود ذخاير اســتراتژيك دارويی 
در كشــوركه خارج از كنترل اين شــركت ها می باشــد، همــواره برنامه تامین 
اين فرآورده ها بر اســاس تعهد شــركت ها تحقق پیداكرده اســت. دراين مورد، 
گــزارش تحلیلی و همچنین ارائه راه حلهای جبــران كمبود مقطعی ، طی نامه 

 شــماره 41/پ/1403 تاريخ 1403/07/10 به ســازمان غذا و دارو ارائه شده كه 
قابل استعلام می باشد. 

همچنین در ارتباط با مطلب مندرج مبنی بر "قرار ايجاد پالايشگاه پلاسما توسط 
انجمن" اين موضوع در بیانیه مورخ 21 آبان ماه 1403 انجمن شــفاف ســازی 
گرديده، كه متاســفانه باز هم توسط آن رســانه محترم مغفول مانده است. لذا 
مجددا تکرار می شود مجوزهای اعطايی سازمان غذا و دارو كه تنها نهاد ذيصلاح 
و قانونگذار اين امر اســت، هیچ گاه منوط به ارايه تعهد تاســیس پالايشــگاه از 

دريافت كنندگان مجوز ايجاد مراكز نبوده است. 
در انتها ضمن تاكید بر شــفافیت و ســلامت عملکرد شــركت های عضو انجمن 
پلاســما جهت پالايش و بازگرداندن فراورده های مشــتق از پلاسما، ضمن لزوم 
انتشــار اين جوابیه در رسانه متبوع، آن رسانه محترم را از ارايه مطالب نادرست 
و بدون تحقیق برحذر داشــته، حق شکايت از ارايه هرگونه مطلبی كه درشرايط 
خطیر كشورمان، موجب آســیب به اين صنعت در تامین داروهای حیاتی مورد 

استفاده بیماران اين مرز و بوم گردد برای خود محفوظ می دارد.

 پاسخ انجمن تأمین کنندگان پلاسما 
 و داروهای پلاسمایی استان تهران

 به یادداشت سیاست روز


